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Motion till Kommunfullmäktige Bollebygds kommun gällande 
Idrottshall/Idrottsanläggning fokus Olsfors. 
  
Bollebygds kommun har en vision att man vill bygga en idrottsanläggning i Rinna området. 
Saker tar tid i kommunen och all kraft läggs just nu på ny översiktsplan och därefter är nog 
prioriteten ny skola. Jag ser det som svårt att kommunen kan infria visionen om en 
anläggning på Rinna i det närmaste. 
Behovet av idrottshall och friliufts/idrottsområde är stort inte bara i centralorten Bollebygd 
utan även i de mindre samhällena. 
 
Olsfors har ett rikt föreningsliv och jag ser det som fullt möjligt att om Kommunen tar en 
dialog med ex IK OMEGA och andra föreningar i Olsfors så kan vi bygga ett lokalt Rinna i 
Olsfors. 
Kommunen har en investeringsbudget vi inte på långa vägar lyckas använda, att fördela 
medel från denna till satsningar i Olsfors där föreningarna tar ansvar för framtida drift och 
skötsel bör vara en win win. 
 
Jag vill att Kommunstyrelsen samlar till möte med de större föreningarna i Olsfors och 
tillsammans med föreningarna tar fram en plan för att utöka fritidsmöjligheterna och 
idrottsmöjligheterna i Olsfors. 
 
Jag vill att Kommunstyrelsen undersöker möjligheten att bygga ut nuvarande idrottshall i 
Olsfors till en fullstor idrottshall. 
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